

	Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde i Glostrup Boligselskab afdeling 9. Tirsdag d. 15. 10. 2019 kl. 17.00, Diget 17, kælderens.	
	<p>Tilstede: Susanne Petersen, Per Froholdt, Jesper Weidick, Peter Madsen, Merete Møldrup, Kim R. Pedersen, Jonas D. Hansen, Jørgen Reimann, Mette Frydenlund, Mads Andersen, Dan Kenneth Levin Hansen,</p> <p>Fraværende: Johnny Petersen, Pia Bernhardt, Tine Liechti, Betina Vincent,</p>	
1.	Godkendelse af sidste mødereferat.	Godkendt
2.	<p>Meddelelser fra driftkontoret. Dan Levin Hansen Liftene i etape 1 bliver repareret fra d. 28. – 30. oktober 2019.</p> <p>Der henstilles fra afdelingsbestyrelsen til, at der ses på muligheden for en hurtigere sagsbehandling på lifte i fremtidige forhandlinger med relevante partnere.</p> <p>I næste uge, 43, gås der tur med forsyningen om placering af kommende affaldsløsninger. Per deltager</p> <p>Opsætning af legeplads på Sportsvej 45-61. Der er kommet 2 tilbud ind til orientering. Der henstilles til at bestyrelsen finder ud af hvad vi helt konkret ønsker, og så kan der indhentes tilbud på disse ønsker.</p> <p>Hvidvask er ændret til hvidt og lyst tøj ved ny sending før sommer. Det er endnu ikke ændret til kulørt. Når nuværende beholdning er opbrugt vil der blive skiftet til kulørt vask.</p> <p>Der skal opsættes besked på store varevogne, som holder ud over p-båsens størrelse for at gøre dem opmærksom på dette. Dette skal også gøres ved alle biler som holder ulovligt.</p> <p>Ved forkert registrering af elmåler kontaktes driften, så de kan tage kontakt til Frandsen El og få ordnet problemet.</p> <p>Kommunen og driften skal opsætte parkeringsskilte ved Leddet, Gærdet, Diget, Sportsvej.</p>	<p>Johnny</p> <p>Dan</p> <p>Bestyrelsen</p> <p>Dan</p> <p>Dan</p> <p>Dan</p>
3.	<p>Meddelelser fra formanden Formanden informerer</p> <p>Det anbefales at alle kommer til det ekstraordinære repræsentantskabsmøde d. 9. november</p> <p>Driften/administrationen skal sende et skriv ud til beboerne om den egentlige huslejestigning når man medregner aconto for vand.</p> <p>Hvordan går det med en dato for helhedsplansmøde?</p>	<p>Bestyrelsen</p> <p>Dan/Johnny</p> <p>Johnny</p>

	Skal der ikke være et afsluttende møde for styregruppen?	Johnny
4.	OB Der er først møde i slutningen af oktober	
5.	Meddelelser fra udvalgene	
5.a	Bygninger, friarealer, vaskeri og teknik Vippedyr og sandkasse bag Stubben 5 skal genetableres. Det skal undersøges hvad prisen for bevægelsesfølere på multibanen vil koste.	Dan Dan
5.b	Budget og regnskab	
5.c	Bladudvalg Telefonnummer til bestilling af p-vagt ved ulovlige parkeringer plus retningslinjer for lovlige parkeringer. Grundet samarbejdsvanskeligheder, med oprindelse i formanden for GlostrupNets kommunikative evner, vil bladet i fremtiden kun bringe standardinformation og intet ekstra fra GlostrupNet. Dette vil pågå indtil der forelægger redaktøren for bladet en skriftlig undskyld fra formanden for GlostrupNet til formanden for bladudvalget for tale og tone d. 2. oktober 2019. Redaktøren opretter en særskilt mailadresse for BeboerBladet.	Johnny/Dan
5.d	Beboeraktiviteter Juletræsfest 2019 d. 7. december. Salg af billetter d. 13. november	
5.e	IT -Hjemmeside	
5.f	Klubber og selskabslokaler Næste møde d. 24. oktober Mikrofoner bør anskaffes inden 28. november 2019.	Dan
6	Glostrup net Der er generalforsamling d. 28. november på Diget 78.	
7.	Eventuelt. Folk opfordres til kun at trykke "svar" på mails om hvorvidt man kommer og ikke "svar alle"	